
 

Градоначелник на шестој панел дискусији Конференције "
ИНВЕСТ СРПСКА"

19.06.2021 - 15:30

Данас, трећи дан Конференције " ИНВЕСТ СРПСКА"
представљена је шеста панел тема: "Равномјеран развој
Републике Српске".

  

Међу панелистима је и градоначелник Приједора Далибор Павловић који је представио тренутне
циљеве у области инвестиција у граду Приједору. Он је том приликом истакао да је једна од
битнијих тачака стварање услова за реинвестирање те представио и административна унапредјења
фокусирана на привреду и инвеститора.

 " Јако је битно познавати структуру инвестиција. Ми смо дефинисали приоритетне пројекте.
Области које смо дефинисали су одбрана од поплава, улагање у привреду, очекујемо одговоре на
неке наше кандидоване пројекте. У свему томе значајна је улога локалне развојне агенције ПРЕДА



ПД", истакао је Павловић.
 "Без добре синергије и комуникација јединица локалне самоуправе није могуће ни приступити
даљем развоју" , сложни су били учесници овог панела.
 Прва инвестициона конференција "Инвест Српска", коју организује Инвестиционо-развојна банка
Републике Српске, одржава се у Лакташима, окупља еминентне бизнисмене и политичаре, који кроз
шест панела покушавају дати одговоре и приједлоге за будућа економска кретања.
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